
Referat fra trænermøde den 19. maj 2022 

1.  Valg af ordstyrer 

2.   Valg af referent 

3.   Nyt fra bestyrelsen 

4.  Nyt fra trænerudvalget. 

5.   Nyt fra konkurrenceudvalget 

6.  Evt. 

7.  Næste trænermøde 

 

Ad 1) Da der ikke var mere end 5 deltagere i mødet, valgte vi at lade 

mødet køre som en uformel samtale uden en ordstyrer. 

 

Ad 2) René blev valgt til referent uden kampvalg. 

 

Ad 3) Som det ser ud nu, får vi forlænget lejeaftalen på træningspladsen 

og tilhørende områder med 2042. Vi mangler bare at få deres 

underskrift. Vi har p.t. mange hvalpe på vores hvalpehold. Der er 

arbejdsweekend den 25.-26. juni. 

 

Ad 4) Nose work starter om onsdagen i September. Der vil være et hold i 

lige uger og et hold i ulige uger. Der vil være krav om, at hundene 

kan sidde i biler, for der er kun en hund inde ad gangen, ligesom 

hundene absolut IKKE må lette ben op ad noget, når vi er på lånte 

arealer/i lånte bygninger.  

 

Ad 5 Konkurrenceudvalget satser på at ønske en C-B-dag i DcH-

programmet og et landsdækkende agility-stævne i juni 2023 

 

Ad 6) Astrid begynder at forberede hoopers. Anette går videre med det 

foredrag om allergi hos hunde, som var i støbeskeen, inden Corona 

lukkede landet. 

 

Ad 7) Næste trænermøde afholdes den 3. Oktober 
 

Referent: René Irming Pedersen 


